
Agenda föräldramöte med Fredrik och
Dick:

1. Säsong som varit

2. Ekonomi

3. Nästa säsong

4. Föräldragrupp

5. Övriga frågor

Introduktion: Dick: Innan ni går hem skall man ta med lapp och skriva på om spelarreg-
istrering. 

Träning inställd nästa vecka på Tisdag.

1. Fredrik: Inriktning på träningen, att göra så fotbollslikt som möjligt, får in beteenden
som på match. Det skall vara mycket bollkontakt. Så gott som uteslutande från fot-
bollsförbundet hemsida träningsmetoder/moment för 12-16 åringar. Under våren låg
fokuset på anfallspel med mest fokus på spelubbyggnad, spelbredd och speldjup. Som
anfallsvapen för att ta oss in på mål tränade vi på väggspel och överlappning. Vi tränade
också på omställning från försvar till anfall (spelvändningar). Under hösten har vi tränat
försvarspel med press och täckning. Vi ändrade också formation från 3-2-3 till 4-1-3/4-
3-1. Vi tror att det är utvecklande för spelarna att testa olika formationer. Det tog ett
par matcher att få in den nya formationen och med vissa justeringar på hur vi formerar
oss i speluppbyggnad och försvar så fick vi till det riktigt bra. Vi har nu en bra grund att
bygga vidare på nästa säsong. Nästa säsong är förslag offside-linje från sista tredjedelen
in till mål istället för från mittlinjen. Det beslutet tas av förbundet den första december.
Tanken är att spelarna sprider ut sig mera på planen. Idag är vi 15st 05-or. 18st spelares
närvaro visas och 12st av dem har 35 träningar eller mera under året. 38 matcher har
spelats, det har fungerat bra tycker tränarna. Som det ser ut just nu från förbundet
kommer att spela 2 år till med 9 mot. Nästa säsong fortsätter vi med “liten” 9 mot 9
och säsongen därefter “stor” 9 mot 9. Förbundet har också planer på en ny målstorlek
för 9 mot 9.

2. Solängendagen drog in 9000:- tilll P05 och 9000:- till F05 lagen var. Fika försäljning:
600:- per gång totalt drygt 4000:- totalt. De som sålde NewBody tjänade tillsammans
in 13505kr. Sponsorhuset: 180:- per månad. Utgift för inköp material totalt 500:-;
20,086: totalt i klubbkassan idag till nästa säsong. Förslag till ny kassör i Solängen-P05
Veronika, vi tackar Patrik för hans fina jobb åt laget bla som kassör. Nästa säsong blir
vi 18 spelare (varav 4 st 06-or) i ett lag och det blir i ”serie 3”. Tränare blir Fredrik och
Dick. Skall försöka spela träningsmatcher mot främst Kållered och Kullavik som vi har
bra kontakt med.

3. Träningar närmsta tiden: Träning imorgon Torsdag. Sedan uppehåll till v44, v45, v52,



v1. Eventuellt börjar v2 med träning igen, from v9 2 träningar i veckan igen. Lista med
cuper som diskuterade skickas ut separat av Fredrik, men tanken/funderingen är 2
cuper + Gothia under nästa år och vi väljer utifrån intresse från spelare/förälder. Det
behövs 2 extra medföljande föräldrar till varje cup (förutom Fredrik och Dick). Inför
Gothia nästa sommar skall vi försöka ordna en flagga som är stor som man kan ha för
att stödja och heja på laget.

4. Föräldragruppen sköta fikaförsäljningen (sätta ihop en fika lista), köpa kaffe pap-
persmuggar och dricka, koordinera NewBody: Christell, Ulrika, Noels pappa kanske nå-
gon mera.

5. Övriga frågor: Framtida intäkter planera för Newbody försäljning till våren. Ulrika
beställer material från Newbody för att sälja i Mars. Vi fortsätter med Sponsorhuset
där det finns potential att bidra. Ansökan om sponsring inlämnad för Dentsply Sirona
25000:- för tryck på matchtröjor mm.

Vid protokollet: Nicklas Bonander 25 Okt 2017.

Justerat: Fredrik Cedervall


